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Από το υπ’ αριθ. 6/2001 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 114/2001 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αιτήματος σωματείου εργαζομένων 
ΕΚΑΒ Ημαθίας για δωρεάν παραχώρηση της 
χρήσης κατ/ματος Δημοτικής Αγοράς. 

 
       Σήμερα 5 Μαρτίου του έτους 2001 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας, Δ. Βικέλα & Μητροπόλεως 
γωνία, 2ος όροφος στο κτίριο του Ο.Τ.Ε., ύστερα από την με ημερομηνία 1-3-2001 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  
του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                        Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης K. Aσλάνογλου Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Σ. Γεωργιάδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Π. Πιτούλιας  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης M. Σουμελίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Α. Ταραλάς  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης Γ. Μανακούλης Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της προ ημερησίας 

διάταξης αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 119/2001 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Μ. Γαβρίδης. 
 Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 123/2001 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Θ. Σιδηρόπουλος. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 127/2001 απόφασης 

14. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ.  Παναγιωτίδης 
19. Λ. Τσαβδαρίδης 
20. Θ.  Σιδηρόπουλος  Αποχώρησαν οι κ.κ. Λ. Τσαβδαρίδης, Ε. Σοφιανίδης. 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 128/2001 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές και επανήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 129/2001 απόφασης. 
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 130/2001 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Χ. Γεωργιάδης, Π. 
Αγαθαγγελίδης. 

21. Ε. Σοφιανίδης 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Κουκουρδής 
25. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-2-2001 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Κυριαζή Κόλβατζη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι στις 16-2-1999 διενεργήθηκε η 2η φανερή προφορική 
δημοπρασία για την εκμίσθωση των καταστημάτων της Δημοτικής Αγοράς.  
 Με την από 26-1-2001 αίτησή του το Σωματείο Εργαζομένων ΕΚΑΒ Ημαθίας 
ζητά εκ νέου να του παραχωρηθεί δωρεάν η χρήση του υπ' αρ 12 καταστήματος της 
Δημοτικής Αγοράς για την παραμονή των πληρωμάτων του ΕΚΑΒ.  
Α) Σύμφωνα με το άρθρο 247 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ) με απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η χρήση δημοτικών ή κοινοτικών 
ακινήτων στο Δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την 
αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με 
όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την είχαν υπαγορεύσει έχουν εκλείψει. 
Β) Επίσης με την ίδια διαδικασία, επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η χρήση 
ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και μόνον 
δραστηριότητα, που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 
 Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Με απόφαση μας είχαμε παραχωρήσει μέχρι 31-12-00 δωρεάν 
χρήση καταστήματος Δημοτικής Αγοράς στο σωματείο εργαζομένων του ΕΚΑΒ 
Ημαθίας. Ο εκπρόσωπος του ΕΚΑΒ ήταν εδώ και αποχώρησε. 
 Δήμαρχος: Το κατάστημα της Δημ. Αγοράς που παραχωρήθηκε τότε, 
παραχωρήθηκε σε συνδυασμό και με την εγκατάσταση εκεί του Κέντρου 
Οικογενειακού Προγραμματισμού (Κ.Ο.Π) του Γ.Ν.Ν Βέροιας. Πιστεύαμε ότι το 
Κ.Ο.Π, το οποίο έφυγε από εκεί, θα λειτουργούσε σε συνδυασμό με το ΕΚΑΒ, και 
έτσι παρουσιάστηκε. Τελικά δεν εξυπηρετεί η παραχώρηση και δεν έχει αυτό σχέση 
με την καλή λειτουργία του ΕΚΑΒ αλλά με ένα σωματείο που ψάχνει γραφεία 
στέγασης, κάτι που δεν πρέπει, γιατί θα ζητήσουν κάτι παρόμοιο και τα υπόλοιπα 
σωματεία. Θα έχουμε δεσμευμένο και κλεισμένο ένα κατάστημα, αφού θα είναι 
αχρησιμοποίητο. Δεν συμφωνώ να παραταθεί η συνέχεια της παραχώρησης αυτής για 
τους δύο παραπάνω λόγους. Μόνο εάν μας έρθει έγγραφο από το Γ.Ν.Ν.Β  
 Γαβρίδης: Κε Πρόεδρε, προτείνω να αναβληθεί το θέμα διότι ήταν ο 
εκπρόσωπος του ΕΚΑΒ εδώ και αναχώρησε για να μας έδινε εξηγήσεις. 
 Δήμαρχος: Η αίτηση αυτή για παραχώρηση του χώρου να απορριφθεί και αν 
έρθει πάλι ως γενικότερη εισήγηση του Γ.Ν.Ν. Βέροιας, τότε καλώς, και να 
εισηγηθούμε μάλιστα και θετικά. 
 Σκουμπόπουλος: Δεν συμφωνούμε κ. Πρόεδρε. Ν' αναβληθεί το θέμα γιατί 
πρέπει να ακούσουμε τους εργαζόμενους του ΕΚΑΒ, όντας παρόντες.  
 Ουρζουζίδης: Μιλώντας ως Δημ. Σύμβουλος, θα συμφωνήσω με τον 
Δήμαρχο. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν δύο προτάσεις: 1) του Δημάρχου για απόρριψη της 
αίτησης και 2) του κ. Σκουμπόπουλου για αναβολή. 
 Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου για 
αναβολή του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11σύμβουλοι: 
Μ. Γαβρίδης, Ν. Χαμαλής, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 



 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Δημάρχου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. 
Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Αγαθαγγελίδης.  
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Κ. Πουλασουχίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-2-01 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Κ. Κόλβατζη. 
2.- Την από 26-1-2001 αίτηση του σωματείου εργαζομένων ΕΚΑΒ Ημαθίας με την 
οποία ζητά την δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του υπ’ αριθ. 12 κατ/ματος της 
Δημοτικής Αγοράς για την παραμονή των πληρωμάτων του ΕΚΑΒ. 
3.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει την από 26-1-2001 αίτηση του σωματείου εργαζομένων ΕΚΑΒ 
Ημαθίας για δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του υπ’ αριθ. (12) κατ/ματος της 
Δημοτικής Αγοράς Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    114/ 2001 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Λ. Τάκης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-3-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


